
Zápisnica zo zasadnutia MsV č. 4 zo dňa 28. augusta 2024, 17,00 hod.,  

Múzeum L. Novomeského Senica 

Prítomní: viď Príloha č. 1-  prezenčná listina.  

Program: 

1. Otvorenie  – v poradí už 8. zasadnutie otvoril a viedol predseda Mgr. B. Grimm, ktorý 

na úvod skonštatoval, že na základe prezenčnej listiny je zasadnutie uznášania 

schopné.  

2. Schválenie programu rokovania – členovia jednohlasne odsúhlasili návrh rokovania:  

a) Kontrola plnenia uznesení č.19 - 21/2024 zo dňa 17.4.2024. 

b) Informácia o aktuálnom stave plnenia požiadaviek MsV zo strany MsÚ pre rok 

2024. 

c) Rôzne. 

d) Diskusia - návrhy k podaniu interpelácií k 12. zasadnutiu MsZ. 

e) Návrhy do tvorby rozpočtu na rok 2025 

f) Uznesenia 

g) Záver 

K bodu 2 a) – Kontrola uznesení č. 19 – 21/2024: 

Uznesenie č. 19/2024: Členovia MsV č.4 poverujú predsedu, aby vyplnené tlačivá ohľadom 

ochrany osobných údajov, zachovávaní mlčanlivosti o osobných údajoch odovzdal zástupcovi 

primátora mesta Senica p. Lackovičovi resp. p. Minárikovej. Uznesenie splnené. 

Uznesenie č.20/2024: Členovia MsV č.4 poverujú predsedu, aby do 30. apríla 2024 podal 

Žiadosť o čerpanie z participatívneho rozpočtu na rok 2024 vo výške 3 700 €. Uznesenie 

splnené. Žiadosť bola podaná 22.apríla 2024. Suma bude použitá na doplnenie detského 

ihriska o ďalšie hracie prvky v priestore pri tanečnej sále S-ko a bytovými domami na Hollého 

ul. č. 751 a SNP č. 754.  

Uznesenie č. 21/2024: Interpelácia - zdôvodnenie presídlenia mestských jaslí z ulice SNP do 

Sotinej podá ústne na 10. MsZ p. poslanec Sova. Uznesenie je splnené, p. Sova interpeláciu 

podal. 

 

K bodu 2 b) Informácia o aktuálnom stave plnenia požiadaviek MsV zo strany MsÚ pre rok 

2024. 

Nesplnené požiadavky MsV č.4 resp. nebudú sa realizovať, ich zdôvodnenie, návrhy riešenia: 

- osadenie spomaľovacieho prechodu na ul. SNP pri mestských jasliach z dôvodu 

presídlenia jaslí do Sotinej a nesúhlasu občanov, 

- verejné osvetlenie prechodu pred ZŠ na Komenského ul., bude zrealizované až v rámci 

2. etapy projektu verejného osvetlenia mesta. 

- obnova náterov na parkoviskách podľa nových schválených noriem. Odpoveď p. 

Bartala zo dňa 22.8.2024, email:  V priebehu jesene. 

- výmena lavičiek na Štefánikovej, Hollého a Ul. SNP. Odpoveď p. Bartala: Lavičky (opravu, 

osadenie nových) má aktuálne v kompetencii p. Bartoš z Oddelenia ŽP. Ak sú nejaké na opravu, 

tak mu ich môžete poslať priamo na email s fotografiou a informáciou, kde sa 



nachádzajú peter.bartos@senica.sk Čo sa týka osadenia nových lavičiek, tak platí, že je 

potrebné dodať písomný súhlas aspoň 70% obyvateľov prislúchajúceho vchodu bytového 

domu... 

- výstavba chodníka pred bytovým domom Hollého ul.743 a parkoviska za BD 

Štefánikova č. 722 a 723. MsV i MsÚ súhlasili s výstavbou. Na základe nesúhlasu 

občanov sa výstavba nezrealizovala. 

- sfunkčnenie verejného osvetlenia na cintoríne v Senici od vstupu Ul. SNP po Dom 

smútku. Nie je v pláne na tento rok, lebo sa ešte dobieha projekt výmeny osvetlenia za 

nové LED osvetlenie.  

- sfunkčniť uzatváranie a odomykanie vstupných brán cintorína z ulíc Brezová a SNP. 

Uskutočnili sa len nátery. 

- návrh na vybudovanie verejného osvetlenia (osadenie pouličných lámp) pred  

             BD na Ul. SNP 754,  Hollého 751 a na Okružnej ul. medzi BD č. 1199 – 1201.   

Odpoveď p. Bartala: Evidujeme tieto miesta buď na výmenu za LED osvetlenie alebo ako 
miesta, kde je potrebné doplniť body VO. Ideme postupne od najfrekventovanejších miest. 
Najnovšie sme osvetlili novým verejným osvetlením časť Hollého ulice (chodník na parkovisku 
za Cieľom, kde bola tiež dlhšie požiadavka na realizáciu VO). Všetko bude o možnostiach 
rozpočtu na nasledujúce roky. 

- osadenie lavičky pri zastávke MHD na Komenského ul. Odpoveď p. Bartala: Osadenie 

lavičky evidujem aj od poslanca p. Kalmana. Otvára sa nám možnosť čerpať financie na nové 

zastávky MHD z Rady partnerstva, ak by to vyšlo tak je možnosť, že by sme zrealizovali krytú 

zastávku aj s lavičkami.  

- zlegalizovanie, rekonštrukcia cesty pri spol. Alchem. Zrealizuje investor IBV Hlboké, 

projekt už je vypracovaný. 

 

Splnené požiadavky: 

- obnovenie čiar prechodu pre chodcov pred hlavným vchodom do budovy ZŠ na 
Komenského ul., obnovili členova výboru bývajúci v tejto časti mesta.  

- rekonštrukcia plota cintorína od Ul. SNP. Odpoveď p. Bartala: Toto má v správe 
majetkovo-právne oddelenie. Nakoľko p. Olejárová už na MsÚ nepracuje a jej zástupkyňa p. 
Závodná čerpá dovolenku, tak môžem poskytnúť aspoň informáciu od p. Olejárovej, že dala 
predmetnú časť plota z ulice SNP posúdiť statikovi a výsledok posúdenia je, že plot nie je zo 
statického hľadiska aktuálne nebezpečný (do budúcna je ale potrebné v tejto otázke 
kontaktovať majetkovo-právne oddelenie). Nová informácie je, že sa natierali kovové časti 
oplotenia cintorína vrátene brán. 

- obnova náterov vstupných brán na cintorín z ulíc Brezová a SNP, 

- zateplenie budovy ZSS, 

- návrh na vybudovanie verejného osvetlenia (osadenie pouličných lámp) na 

chodníku pri parkovisku za Cieľom (zaradeného do systému dočasného parkovania) 
za polyfunkčným domom smerom k Hollého ul.,   

- rekonštrukcia bytového domu J. Kráľa 734. Na 10. zasadnutí MsZ sa schválilo podanie 

finančnej žiadosti zo Štátneho fondu rozvoja bývania. Odpoveď p. Bartala: 
Predpokladaný termín schválenia úveru zo ŠFRB je koniec septembra 2024. Po schválení úveru 

môže realizátor začať práce. 

- rekonštrukcia chodníka pri Sokolovni, 

- výstavba polo zapusteného kontajnerového stojiska na Hollého ul., 
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-  oprava výtlkov ciest na ul. J. Kráľa  – Hollého ul.,  

- výstavba telocvične 2.ZŠ s odbornými učebňami. Odpoveď p. Výletová, email z 19.8.: 

Je hotová projektová dokumentácia, realizuje sa inžinierska činnosť na zabezpečenie 

stavebného povolenia a hľadajú sa zdroje na možnosť  financovania celej akcie.  

- výstavba vodovodnej prípojky pre 2. ZŠ z dôvodu výstavby telocvične. Odpoveď p. 

Výletová: K výstavbe vodovodnej prípojky je vypracovaná projektová dokumentácia 

a v súčasnej dobe sa realizuje príprava súťažných podkladov na výber zhotoviteľa 

prípojky.  

- Modernizácia kuchyne – ventilácia. Odpoveď p. Výletová: ... zamestnanci ŠJ to nechceli, 

lebo že im to hučí pri práci a radšej si otvárajú okná. 

- rekonštrukcia súsošia Rodina v Senici,  

- priebežný okrasný rez stromov a kríkovej zelene. 
  

K bodu 2 c).  Rôzne: 

- p. Grimm informoval, že požiadal z bezpečnostný dopravných dôvodov MsÚ 

o osadenie cestného spomaľovača na ceste medzi BD č.701 – 702 na Štefánikovej ul. 

pri plynovej kotolni. Odpoveď p. Bartala: Urobili sme obhliadku na mieste a je pravda, že 

výhľad pri prejazde z chodníka je obmedzený. Kolegyňa z referátu preverí u p. Pavlíka 

z ODI Senica možnosť osadenia spomaľovača a následne by sme pristúpili k realizácii. 

- p. Kalman: podpora zorganizovania obhliadky ranného príchodu žiakov, zamestnancov 

školy  ZŠ na Komenského ul. pred vchodom  do budovy školy z hľadiska zabezpečenia 

dopravnej bezpečnosti a zdravia. 

- p. Kalman upozornil na neprehľadnosť vjazdu i výjazdu na križovatke ciest 

Štefánikova ul. – Komenského ul. Navrhuje posunutie cestných pásov – zákaz státia, 

tak aby sa zlepšila viditeľnosť.  

- p. Štítna emailom zaslala požiadavku obyvateľov ulíc SNP na zrušenie parkovacích 

miest pred bývalými mestskými jasličkami, nakoľko tam už od augusta nie sú (boli 

presťahované do Sotinej). Jedná sa o dve parkovacie miesta od vchodovej brány 

mestských jasličiek smerom k MsÚ. Druhým dôvodom, prečo obyvatelia žiadajú o tieto 

miesta je aj to, že na tejto ulici prišli nedávno o parkovacie miesto, lebo jeden obyvateľ 

rodinného domu ( pán Sládek - dom na rohu) si ide robiť vjazd do záhrady a "zobral" 

jedno parkovacie miesto.  

 

K bodu 2 d). Diskusia - návrhy k podaniu interpelácií k 12. zasadnutiu MsZ. 

- členovia MsV vyjadrili nespokojnosť s údržbou, kosením, orezom stromov a kríkovej 
zelene. Na niektorých miestach je ohrozená i dopravná viditeľnosť pri výjazde na 
križovatkách resp. zákrutách.  

- členovia MsV vyjadrili spokojnosť s prácou, spoluprácou s vedúcim oddelenia výstavby 
a dopravy s p. Ing. Ferdinandom Bartalom.  

 

 

 



K bodu 2 e) Návrhy do rozpočtu na rok 2025: 

1. Verejné osvetlenie cestného prechodu pred ZŠ na Komenského ul. 

2. Sfunkčnenie verejného osvetlenia na mestskom cintoríne od vstupu Ul. SNP po Dom 

smútku.  

3. Návrh na vybudovanie verejného osvetlenia pred BD na Ul. SNP 754,  Hollého 751 a na 

Okružnej ul. medzi BD č. 1199 – 1201.   

4. Výmena, doplnenie lavičiek na základe písomného súhlasu občanov danej lokality. 

5. Osadenie krytej zastávky MHD s lavičkou na Komenského ul. pri ZŠ Komenského ul.  

6. Výstavba polo zapusteného kontajnerového stojiska na Štefánikovej ul., BD 701 – 704.  

7. MsV č.4  podporuje výstavbu telocvične s učebňami pre ZŠ na Komenského ul. 

8. MsV č.4 podporu výstavbe vodovodnej prípojky pre ZŠ Komenského ul. 

9. Osadenie cestného spomaľovača na ceste medzi BD č.701 – 702 na Štefánikovej ul. pri 

plynovej kotolni. 

10. Sfunkčniť uzatvárania, odomykania vstupných brán mestského cintorína z ulíc Brezová 

a SNP. 

11. Kompletná rekonštrukcia ciest Okružná ul., Hollého ul. 

12. Rekonštrukcia plota mestského cintorína z Ul.SNP. 

13. MsV č.4 podporuje rekonštrukciu bytového domu J. Kráľa č. 734. 

14. Oprava schodov na Štefánikovej ul. ( na Vŕšku) k súsošiu Rodina.  

 

K bodu 2 f). Uznesenia: 

Uznesenie č.22/2024: MsV č.4 vzal na vedomie informácie o plnení Uznesení č. 19  - 21/2024. 

Uznesenie č. 23/2024: MsV č.4 vzal na vedomie informácie o plnení požiadaviek MsV.  

Uznesenie č. 24/2024: MsV č. 4 žiada o zrušenie 2 parkovacích miest, ktoré boli pridelené 

mestským jasliam a zaradiť ich do systému dočasného mestského parkovania. 

Uznesenie č.25/2024: Členovia MsV č.4 zašlú predsedovi do 30. septembra 2024 návrhy na 

výmenu, doplnenie nových lavičiek. 

Uznesenie č.26/2024: MsV č. 4 podporuje zorganizovanie aktívnej obhliadky dopravnej 

situácie pri príchode žiakov, zamestnancov ZŠ Komenského ul. do budovy a to za účasti 

vedenia mesta, odborných zamestnancov MsÚ, vedenia školy v spolupráci s ODI Senica, 

s cieľom nájsť čo najlepšie bezpečnostné opatrenia na zabezpečenie dopravnej i osobnej 

bezpečnosti účastníkov cestnej premávky. Zodpovedný p. Pavol Kalman.    

Uznesenie č.27/2024: MsV č. 4 žiada riešenie zlepšenia viditeľnosti pre šoférov pri výjazdov 

na križovatke ciest Štefánikova ul. – Komenského ul. Kontaktný člen výboru p.Kalman. 

Uznesenie č.28/2024: MsV č. 4 poveruje predsedu p. B. Grimma zaslať do konca septembra 

MsÚ návrhy do tvorby rozpočtu na rok 2025. 

 

K bodu 2 f. Záver: Predseda MsV č. 4 ukončil zasadnutie, poďakoval všetkým za aktívnu účasť.  

 

Zapísal 29. augusta 2024, Senica                                             Mgr. Branislav Grimm 


